
Zápisnica z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

27.6.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 19,45 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák,  

                                   Katarína Kojšová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Ján Chlebík, Milan Galica  

Hostia:   Ján Jaško, Ing. Juraj Brziak, Peter Fúzia   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie finančných prostriedkov na odvodňovací kanál. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2019. 

5. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2018. 

6. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 

2019. 

7. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

8. Informácia o pripravovanom zámere realizácie optickej siete firmou Citycom plus 

s.r.o., Liptovský Mikuláš. 

9. Prerokovanie žiadosti o udelenie súhlasu a vydanie vyjadrení pre firmu SYNOT TIP 

a.s., Poprad –Matejovce.  

10. Prerokovanie žiadosti o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok pre 

firmu ORION TIP SK a.s., Poprad.  

11. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na zhotovenie odrážky dažďovej vody na ceste 

pri PD k cintorínu v Kvačanoch. 

12. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na odvodnenie BD č. 257. 

13. Rôzne.  

14. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 19,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Mgr. Jána Rypáka a Katarínu 

Kojšovú. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol presun bodov č. 11 a 12 na body 3 a 4 a na základe odporúčania poslanca J. 

Chlebíka navrhol doplnenie bodu č. 13: Prerokovanie žiadosti o vydanie predbežného súhlasu 

k začatiu výstavby rodinného domu pre p. Patríciu Chovanovú. 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie finančných prostriedkov na odvodňovací kanál. 

3. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na zhotovenie odrážky dažďovej vody na ceste 

pri PD k cintorínu v Kvačanoch. 



4. Oboznámenie sa s cenovou ponukou na odvodnenie BD č. 257. 

5. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

6. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2019. 

7. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2018. 

8. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 

2019. 

9. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

10. Informácia o pripravovanom zámere realizácie optickej siete firmou Citycom plus 

s.r.o., Liptovský Mikuláš. 

11. Prerokovanie žiadosti o udelenie súhlasu a vydanie vyjadrení pre firmu SYNOT TIP 

a.s., Poprad –Matejovce.  

12. Prerokovanie žiadosti o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok pre 

firmu ORION TIP SK a.s., Poprad.  

13. Prerokovanie žiadosti o vydanie predbežného súhlasu k začatiu výstavby rodinného 

domu pre p. Patríciu Chovanovú  

14. Rôzne.  

15. Záver. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

   

2. Starosta oboznámil poslancov, že na odvodňovací kanál neprišli finančné prostriedky 

v požadovanej výške, ktoré sme žiadali, preto je potrebné dofinancovať rozdiel medzi 

rozpočtom a poskytnutou dotáciou z prostriedkov obce. Povinná spoluúčasť je 8.421,06 €  

a treba doplatiť 10.017,93 €. Poslanci sa zhodli na tom, že nie je problém finančné prostriedky 

uhradiť z rezervného fondu. Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom žiadaných finančných 

prostriedkov na odvodňovací kanál v celkovej sume 178.438,99 €, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o poskytnutí dotácie v sume 160.000 € 

a spolufinancovaní projektu obcou vo výške 5 % čo predstavuje 8.421,06 €,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje dofinancovanie rozdielu medzi žiadanou a poskytnutou 

sumou na odvodňovací kanál v sume 10.017,93 € a spolufinancovanie projektu obcou vo 

výške 8.421,06 €. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že pred cintorínom v Kvačanoch stále stojí voda, ktorá 

steká po ceste od strelnice. Po rozhovore s p. Šimovčekom sa zhodli na riešení, kde by bola 

položená betónová prepážka cez cestu, pozváraný rošt a stiahnutá voda až do potoka. Na 

základe tohto riešenia bola na obec zaslaná cenová ponuka. Poslanci po krátkom rozhovore, 

kde sa navrhli aj iné riešenia, zobrali informáciu o cenovej ponuke na vedomie. J. Kudzbel 

informoval, že existuje firma, ktorá betónuje prepážky v tvare „U“ cez cesty, ktoré vydržia aj 

nápor nákladných áut. Preto navrhol, že sa skúsi informovať, kto to kladie a čo by to stálo. 

Starosta navrhol osloviť ešte niekoho iného a navrhol zaoberať sa tým na ďalšom 

zastupiteľstve. Následne prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku firmy ZePa – IS s.r.o. na 

zhotovenie odrážky dažďovej vody na ceste pri PD k cintorínu v Kvačanoch. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval o cenovej ponuke na odvodnenie BD č. 257, nakoľko bytovka vlhne. J. 

Kudzbel informoval, že za bytovku už dali dve 1.000 litrové nádoby, do ktorých je zvedená 

voda z ríni, len nevedia ako postupovať vpredu. Odvodnenie treba spraviť už riadne, nakoľko 

odpadáva už tretia kachlička a spodné byty sú v zime vlhké, nakoľko múry dovnútra ťahajú 

vlhkosť. Ríne sú situované v strede bytovky, a keď prší, voda steká do 20 cm šachtičky, ktorá 

nemá kde odtekať a potom vlhkosť ide rovno ku múrom. Poslanci sa zhodli na tom, že by 

bolo vhodné ísť sa na to pozrieť s nejakým odborníkom, poprípade vypracovať projektovú 

dokumentáciu, kde by to bolo všetko poriešené, aj predné aj zadné ríne, nakoľko 1.000 l kade 

sú tam umiestnené tiež len dočasne. V. Ďuroň odporučil, že by bolo možné zviesť túto vodu 

do boku bytovky, popod dlažbu. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku firmy ZePa – IS s.r.o. na 

odvodnenie BD č. 257 v Kvačanoch. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Juraj Brziak informoval poslancov, že dva rozpočtové opatrenia sú obecné a jedno zo ZŠ. 

Podrobne informoval poslancov, čoho sa RO týkajú. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 2/2019 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 2/2019 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

V tomto RO boli urobené len presuny medzi položkami, ktoré boli v rozpočte prečerpané. 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2019 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2019, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 95.500 €, z toho na 

odvodňovací kanál 18.500 €, oprava domu smútku 47.000 € a na štrkovú cestu sumu 30.000 

€, 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

V tomto RO sa presúvali FP na opravu strechy OcÚ, na odvodňovaciu drážku pri cintoríne, 

maľovanie MŠ, rekonštrukciu MR, odvodňovací kanál, opravu strechy domu smútku 

a štrkovú cestu v stavebnom obvode Trávniky.  

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 6/2019 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 6/2019 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  



                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

V tomto RO sú riešené príjmy ZŠ a sú použité na platy v ŠKD. 

 

6. Starosta informoval poslancov, že na obec boli doručené dve žiadosti na odpustenie 

poplatkov za TKO na rok 2019. Ide o občanov, ktorí majú v obci trvalý pobyt, ale dlhodobo 

bývajú v zahraničí. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Milana Šablatúru o odpustenie    

poplatku za komunálny odpad na rok 2019, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Šablatúrová Alžbeta, Waigiert Veronika rod. Šablatúrová a  Foster 

Barbora, rod. Šablatúrová, nakoľko trvale žijú v Anglicku a Šablatúru Jána, ktorý sa dlhodobo 

zdržiava v Malackách a tom platí poplatok za TKO,  

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie  poplatku za 

komunálny odpad na rok 2019 pre synov Jána a Miroslava, nakoľko dlhodobo žijú 

v zahraničí, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie  poplatku za 

komunálny odpad na rok 2019 pre  synov Jána a Miroslava, nakoľko dlhodobo žijú 

v zahraničí. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval poslancov, že k záverečnému účtu obce za rok 2018 neboli podané 

žiadne pripomienky. Juraj Brziak oboznámil poslancov so stanoviskom hlavného kontrolóra a 

so základnými informáciami o záverečnom účte a odporučil použitie prebytku na tvorbu 

rezervného fondu. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu obce Kvačany za rok 2018, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez 

výhrad, 
c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 46.606,88 EUR.  

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval poslancov, že k návrhu plánu kontrolnej činnosti neboli podané žiadne 

pripomienky, preto prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 2. polrok 2019 neboli podané pripomienky, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 

2019 bez pripomienok. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad bola doručená nájomná zmluva od PSU 

spracovaná právnikom na prenájom pozemku pod strelnicou. Pred podpisom sa však ešte 

opýtal poslancov, či prevádzka strelnice ostane v pôsobnosti obce, alebo sa dá ďalej do 

prenájmu, nakoľko by o to bol záujem. Poslanci sa zhodli na tom, že prevádzkovanie strelnice 

zostane v pôsobnosti obce, ale ku správcovi strelnice je potrebné zabezpečiť ešte jedného 

pracovníka, ktorý však má potrebné papiere. Ďalej informoval, že k prevádzkovému poriadku 

prišli len pripomienky od Poľovníckej spoločnosti Prosečné, ktoré boli do prevádzkového 

poriadku strelnice zapracované. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prevádzkovanie strelnice v pôsobnosti obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU 

Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje prevádzkový poriadok strelnice, ktorý 

tvorí neoddeliteľnú súčasť nájomnej zmluvy, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU Kvačany 

ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

e) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Nájomnej zmluvy medzi obcou 

Kvačany a PSU Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta informoval poslancov o požiadavke P. Fúziu k prizvaniu na zasadnutie OZ, kde 

by predniesol informácie ohľadom projektu výstavby optickej siete. Následne odovzdal slovo 

P. Fúziovi, ktorý oboznámil poslancov s myšlienkou realizácie optickej siete v obci Kvačany. 

Tento projekt je založený na využívaní stĺpov miestneho rozhlasu, ktoré patria obci, alebo 

uloženia do zeme, kde tento variant je drahé riešenie, nakoľko by bolo vhodné uložiť to do 

jednej ryhy pri nejakých rozkopávkach, napr. vodovodu, kanalizácie. Obec by to nestálo nič, 

len by sa využili vykopané ryhy, kde by so položili chráničky. Tento projekt je však najskôr 

možný budúci rok. P. Fúzia informoval, že je na rozhodnutí obce, či by do toho išli, ak áno 

tak by bolo vhodné zanechať staré rozhlasové stĺpy, ktoré ak sa raz zrušia, nebude možné 

projekt vzduchom zrealizovať. Poslanci zobrali informáciu na vedomie a starosta prečítal 

návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu firmy Citycom plus s.r.o. o projekte 

výstavby optickej siete v obci Kvačany. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starosta informoval poslancov, že firma SYNOT TIP a.s., podala žiadosť o súhlas na 

prevádzkovanie stávkového terminálu v hostinci p. Urama. Tento súhlas bol už v minulosti 

pre firmu SYNOT TIP  a.s. vydaný. Starosta prečítal návrh uznesenia:  



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť firmy SYNOT TIP a.s., 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť na prevádzkovanie stávkového terminálu na území 

obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama firme SYNOT TIP a.s.,  

c) obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce Kvačany o vydanie súhlasného stanoviska na 

prevádzkovanie stávkového terminálu na území obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama 

firme SYNOT TIP a.s.. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

12. Starosta informoval poslancov, že aj firma ORION TIP SK a.s., podala žiadosť o súhlas 

na prevádzkovanie stávkového terminálu v hostinci p. Urama. Tento súhlas bol tiež už minulý 

rok pre firmu ORION TIP SK a.s. vydaný. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť firmy ORION TIP SK a.s., 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť na prevádzkovanie stávkového terminálu na území 

obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama firme ORION TIP SK a.s. bez časového 

obmedzenia, 

c) obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce Kvačany o vydanie súhlasného stanoviska na 

prevádzkovanie stávkového terminálu na území obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama 

firme ORION TIP SK a.s. bez časového obmedzenia. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

13. Starosta informoval o žiadosti Patrície Chovanovej o vydanie predbežného súhlasu 

k začatiu výstavby rodinného domu. Podľa schváleného územného plánu sa jedná o plochy 

verejnej zelene. Obec má v prenájme spomínaný pozemok od PSU Kvačany a stará sa 

o verejnú zeleň. Poslanci neodsúhlasili výstavbu rodinného domu v tejto lokalite, nakoľko sa 

zhodli na tom, že na spomínané parcely je už urobená projektová dokumentácia na obnovu 

verejného priestranstva a bolo by potrebné urobiť zmenu územného plánu, ktorá je na dlhšie 

obdobie. Starosta preto prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Patrície Chovanovej o vydanie 

predbežného súhlasu k začatiu výstavby rodinného domu, 

b) obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s výstavbou rodinného domu na parcele č. KN – E 16/4 

/KN - C 202/, nakoľko na spomínanom pozemku sa podľa platného územného plánu Obce 

Kvačany nachádzajú plochy verejnej zelene. 

Hlasovalo:   za -   5 / Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,  

                                                                Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

14. Zapisovateľka informovala predsedov komisií pri OZ, že do 4.7.2019 je potrebné 

pripraviť podklady k odmenám členov komisií za 1.polrok 2019. 

 

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

 



Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Katarína Kojšová      ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák          ........................................ 


